
Zápis z jednání KV ZMČ Praha – Ďáblice 

konaného dne 30.11. 2015 

Přítomni: Ing. Jiří Zajíček, Ing. Martin Vodvářka, Mgr. Jiří Kříž, Iva Krčmová,  Jitka Aston  

Začátek jednání: 17:00 hod 

Program jednání: 

1. Úvod 

2. Kontrola plnění usnesení RMČ, v období srpen - listopad 2015 

3. Kontrola plnění usnesení z 7. – 8. veřejného zasedání  ZMČ  

Program jednání byl schválen všemi hlasy. 

Bod 1. Jednání KV proběhlo na ÚMČ Praha – Ďáblice v zasedací místnosti. KV byl usnášení 
schopný. Ověřovatelem zápisu byl zvolen Mgr. Jiří Kříž.  

Bod 2.  Kontrola plnění usnesení Rady MČ Praha Ďáblice 
22. jednání konané 24. 8. 2015 

2/22/15 Žádost manželů Začalových o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti 
inženýrské sítě  
Rada po projednání přijala usnesení č. 173/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I.schvaluje 

návrh smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi MČ 
Praha – Ďáblice a manželi Začalovými. 

II. pověřuje 

starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení.(3-0-0) 

KV byl informován tajemnicí, že smlouva byla vyhotovena a zaslána k podpisu protistraně, 
dosud nebyla vrácena podepsaná zpět na MČ 

23. jednání konané 14. 9. 2015 

3/23/15 Finanční plán schválené dotace na akci Přístavba a přestavba ZŠ, podpis 
platebního kalendáře. 

Rada po projednání přijala usnesení č. 180/15/RMČ v tomto znění: 

Rada po projednání  
I. schvaluje  
platební kalendář na finanční prostředky poskytnuté z rozpočtu hlavního města Prahy na akci 
„Přístavba a přestavba ZŠ“ 
II. pověřuje  
starostu podpisem platebního kalendáře, který je přílohou tohoto usnesení. 
(5-0-0) – ÚKOL SPLNĚN 
Platební kalendář byl předložen. 
 
4/23/15 Zimní údržba komunikací, příprava výběrového řízení. 

Tajemník předložil alternativy provádění zimní údržby komunikací k posouzení. 



Úkol tajemník:  připravit výběrové řízení dle navržených variant 
5.10. Rada po projednání přijala usnesení č. 186/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. schvaluje 
Zadávací dokumentaci na veřejnou zakázku malého rozsahu „Zimní údržba komunikací MČ 
Praha – Ďáblice pro rok 2015 - 2016“. 
II. pověřuje 
Tajemníka organizací této veřejné zakázky malého rozsahu 
(4-0-0) 
Rada po projednání přijala usnesení č. 187/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. jmenuje  
1.1. V souladu se Směrnicí č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu komisi pro 
otevírání obálek zakázky „Zimní údržba komunikací MČ Praha - Ďáblice“ ve složení: Forková 
Monika, Lonek Martin, Ing. Lukavec Jan, Prejzová Jana, RNDr. Ing. Traurig Michal 
1.2. V souladu se Směrnicí č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu komisi pro 
hodnocení zakázky „Zimní údržba komunikací MČ Praha - Ďáblice“ ve složení: Forková 
Monika, Lonek Martin, Ing. Lukavec Jan, Prejzová Jana, RNDr. Ing. Traurig Michal 
II. pověřuje  
Tajemníka informovat členy o tomto usnesení. - ÚKOL SPLNĚN 
(4-0-0) 
19.10. Tajemník předložil Radě výsledek výběrového řízení. Zástupce starosty předložil radě 
připomínku, že do výběrového řízení byla přihlášena pouze jedna firma a že není z čeho 
vybírat. Rada konstatovala, že jediná nabídka není v rozporu s vnitřními předpisy, pokud byl 
osloven požadovaný počet potencionálních dodavatelů a přijala usnesení č. 196/15/RMČ 
v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. bere na v ědomí  
Zprávu hodnotící komise o výsledku výběrového řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu 
na zimní údržbu komunikací v Ďáblicích  
II. schvaluje  
návrh smlouvy se společností Purum s.r.o za cenu 35.111,- Kč bez DPH za jeden výjezd 
III. pověřuje  
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení. 
(4-0-0) – ÚKOL SPLNĚN   
Uzavřená smlouva č. SML 82/2015 byla předložena KV k nahlédnutí. 
 
10/23/15 Akustická studie nových tříd ZŠ, objednání projektu. 

Starosta informoval radu o nutnosti provést akustickou studii v nově vybudovaných třídách 
ZŠ a předložil cenovou nabídku společnosti Ekola group spol. s.r.o. 
Rada po projednání přijala usnesení č. 182/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. schvaluje  
Cenovou nabídku společnosti Ekola group, spol. s r.o. na projekt akustiky funkčního interiéru 
dvou tříd v ZŠ, a to ve výši 43.000,- Kč bez DPH 
II. pověřuje  
starostu objednáním projektu. – ÚKOL SPLNĚN  - objednávka č. 158/15 ze dne 21.9.2015 
(5-0-0)  
Úkol starosta: zajistit měření také po realizaci navržených úprav – ÚKOL TRVÁ 
19.10. zástupce starosty sdělil radě své politování na tím, že nebyl vzhledem ke své profesi 
přizván ke schůzce ohledně akustické studie v nových třídách ZŠ, kam byl pozván pan 
starosta, Ing. Křížek, ředitelka školy a agentura, která byla bez VŘ poptána. Po diskuzi Rada 
přijala usnesení č. 197/15/RMČ v tomto znění: 



Rada po projednání 
I. souhlasí 
s cenovou nabídkou společnosti Ekola group, spol. s r.o. na provedení akusticky funkčního 
interiéru nových tříd ZŠ ve výši 385.000,- Kč včetně DPH, která byla poptána na základě čl. 
11 odst. 1 směrnice č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 
II. pověřuje  
starostu objednáním prací – ÚKOL SPLNĚN – objednávka č. 183/15 ze dne 19.10.2015 
 
24. jednání konané 5. 10. 2015 

2/24/15 Autorský dozor při stavbě zateplení ZŠ, objednání prací. 

Rada po projednání přijala usnesení č. 189/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. souhlasí  
s cenovou nabídkou na autorský dozor stavby zateplení ZŠ Praha - Ďáblice od společnosti 
Atelier K2, a to v maximální výši 108.900,- Kč s DPH, která byla poptána na základě čl. 11 
odst. 3 směrnice č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 
II. pověřuje  
Starostu objednáním prací – ÚKOL SPLNĚN 
K této akci neexistuje samostatná smlouva o dílo z toho důvodu, že v minulosti obec vysoutěžila a 
uzavřela generální smlouva na všechny stavební dozory u akcií obce. Podle této smlouvy dozor 
skutečně probíhá. Faktura dosud nebyla za dozor vystavována, ale nyní je, protože náklady na dozor 
lze hradit z dotací a s dozorem existuje ústní dohoda, že fakturuje až v návaznosti na dotace, aby 
nezatěžoval cesh flow obce. 

 6 /23/15 Podpisový řád. 
Rada po projednání přijala usnesení č. 192/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. schvaluje  
Podpisový řád MČ Praha - Ďáblice 
II. pověřuje  
starostu podpisem podpisového řádu, který je přílohou tohoto usnesení. – ÚKOL SPLNĚN 
(5-0-0) 
Podpisový řád byl KV předložen k nahlédnutí. 

7/24/15 Jednací řád RMČ. 

Rada po projednání přijala usnesení č. 193/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. schvaluje  
Jednací řád Rady MČ Praha - Ďáblice 
II. pověřuje  
starostu podpisem jednacího řádu, který je přílohou tohoto usnesení. – ÚKOL SPLNĚN 
(5-0-0) 
Jednací řád RMČ byl předložen. 

25. jednání konané 19. 10. 2015 

5/25/15 Dodatek č. 3 k SoD na stavební úpravy ZŠ Praha – Ďáblice. 

Starosta Radu informoval, že změnový list byl řešen s technickým dozorem a rada po 
projednání přijala usnesení č. 199/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I. schvaluje 



cenovou nabídku společnosti Krostav s.r.o. na vícepráce v rámci zakázky Stavební úpravy 
ZŠ Praha - Ďáblice ve výši 218.292,- Kč bez DPH. 
II. pověřuje  
starostu podpisem Dodatku č. 3, který je přílohou tohoto usnesení 
(4-0-0) – ÚKOL SPLNĚN 
Předložen podepsaný Dodatek č.3 s firmou Krostav s.r.o. č. SML 79/2015. 
 
7/25/15 Zhotovení nízkonákladové štěrkové spojnice ulic Osinalická – Hřenská. 

Zástupce informoval Radu o společném záměru členů komise KVI o legalizaci přirozené pěší 
spojnice ulic Osinalická – Hřenská, která může být v budoucnu součástí propojení centra MČ 
s Ďáblickým hájem. Rada po projednání přijala usnesení č. 202/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání  
I. souhlasí 
se záměrem na zhotovení štěrkové cesty mezi ulicemi Osinalická – Hřenská. 
II. pověřuje  
zástupce starosty ve spolupráci s THP předložit předpokládaný rozpočet akce. 
(4-0-0) – ÚKOL TRVÁ 
9.11. zástupce starosty předložil radě předběžný rozpočet materiálu, rada po projednání 
požaduje šíři štěrkové cesty 1,20 m. 
23.11. zástupce starosty předložil radě kalkulaci na zhotovení štěrkové cesty šíře 1,5m, délky 
190m  mezi ulicemi Osinalická – Hřenská v hodnotě 200.000,- Kč, rada po diskuzi požaduje 
předloženou kalkulaci zlevnit  
KV  konstatoval, že úkol je nadále v řešení. 

12/25/15 Dodatek č. 1 k SoD na zateplení fasády ZŠ. 

Starosta Radu informoval o nutných vícepracích při zateplení fasády ZŠ, které byly 
způsobeny především nutnými úpravami technologických postupů vyplývajících ze 
skutečného stavu a provedení původního zateplení a ztížených prováděcích podmínek 
západní fasády. Rada po projednání přijala usnesení č. 206/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I. schvaluje 
cenovou nabídku společnosti Vanderlaan s.r.o. na vícepráce v rámci zakázky Zateplení 
fasády ZŠ Praha - Ďáblice v maximální výši 670 424,59 Kč bez DPH. 
II. pověřuje  
starostu podpisem Dodatku č. 1, který je přílohou tohoto usnesení 
(4-0-0) – ÚKOL TRVÁ 
9.11. Tajemník radu informoval, že dodatek byl zaslán protistraně k podpisu 
Dodatek ke SoD byl vyhotoven a zaslán protistraně k podpisu, podepsaný druhou stranou se 
vrátil zpět teprve 30.11.2015 – SML 093/2015. 
 
13/25/15 Nutné opravy 2 bytů Ďáblická 339, vypsání výběrového řízení. 

Zástupce Radu informoval o nutných opravách 2 bytů v BD Ďáblická 339 na základě 
schváleného projektu arch. Mareše, které je třeba uskutečnit do konce účetního roku 2015. 
RMČ přijala usnesení č. 208/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I. schvaluje 
projekt nutných oprav 2 bytů Ďáblická 339, který je přílohou tohoto usnesení 
II. pověřuje  



Tajemníka a zástupce starosty do příštího zasedání RMČ  vypsáním výběrového řízení na 
zhotovitele tohoto projektu dle dikce směrnice MČ Praha - Ďáblice o zakázkách malého 
rozsahu.  
(4-0-0) – ÚKOL SPLNĚN 
RMČ přijala usnesení č. 210/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I. jmenuje  
1.1. V souladu se Směrnicí č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu komisi pro 
otevírání obálek zakázky „Nutné opravy 2 bytů Ďáblická 339“ 
ve složení: Martin Lonek, Ing. Jan Lukavec, Monika Forková, Ing. Mgr. Martin Tumpach, 
RNDr. Ing. Michal Traurig 
1.2. V souladu se Směrnicí č. 3 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu komisi pro 
hodnocení zakázky „Nutné opravy 2 bytů Ďáblická 339“ 
ve složení: Martin Lonek, Ing. Jan Lukavec, Monika Forková, Ing. Mgr. Martin Tumpach, 
RNDr. Ing. Michal Traurig 
II. pověřuje  
Tajemníka informovat členy o tomto usnesení. ÚKOL SPLNĚN 
(5-0-0) 
23.11. zástupce starosty předložil radě výsledek hodnotící komise a návrh smlouvy na nutné 
opravy 2 bytů v ulici Ďáblická 339 
Rada po projednání přijala usnesení č. 216/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 
I. bere na v ědomí  
zprávu hodnotící komise o výsledku výběrového řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu 
na opravu 2 bytů v ulici Ďáblická 339  
II. schvaluje  
návrh smlouvy se společností Krostav s.r.o. v celkové výši 712.518,- Kč bez DPH 
III. pověřuje  
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení. 
(5-0-0) 
KV předložena smlouva s firmou Krostav s.r.o. na opravy dvou bytů – SML 092/2015 

26. jednání konané 9. 11. 2015 

2/26/15 Smlouva o zemědělském pachtu. 

Rada po projednání přijala usnesení č. 211/15/RMČ v tomto znění: 
Rada po projednání 

I. souhlasí 

S uzavřením smlouvy o zemědělském pachtu mezi společností KOŇSKÁ LOUKA ĎÁBLICE 
s.r.o., MČ Praha – Ďáblice a panem Bc. Ondřejem Bačinou, a to za účelem zemědělského 
hospodaření. 

II. pověřuje  

starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení. 

Předložena smlouva SML 091/2015 

7/26/15 Metodika ke zveřejňování podkladů na nových webových stránkách MČ. 

zástupce starosty ve spolupráci s tajemníkem vypracovat metodiku ke zveřejňování 
podkladů - ÚKOL TRVÁ 
Pro pohodlí zastupitelů bylo zavedeno, že podklady pro jednání zveřejní pan tajemník na nových 
webových stránkách. K novým webovým stránkám je samostatný bod kontroly. Nicméně pro jednání 



na posledním zastupitelstvu byly podklady před jednáním již řádně zveřejněny a pan tajemník tak 
bude činit i nadále v redakčním systému nových webových stránek. 

9/26/15 Cenová nabídka společnosti XEDOS s.r.o. na opravu dlažby SK Ďáblice. 

Rada po projednání p řijala usnesení č. 215/15/RMČ v tomto zn ění: 
Rada po projednání 
I. schvaluje 
cenovou nabídku společnosti XEDOS s.r.o. na opravu dlažby u objektu SK - Ďáblice v 
maximální výši 35.500,- Kč bez DPH  
II. pověřuje  
Zástupce starosty objednáním prací – ÚKOL SPLNĚN 
Předložena objednávka na opravu dlažby č. 212/15 ze dne  19.11.2015 

Bod 3.  Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva MČ Praha Ďáblice 
7. veřejné zasedání zastupitelstva dne 23.9.2015 

6. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí na akci „MČ 
Praha – Ďáblice – Zateplení a výměna oken ZŠ U Parkánu 17“ 

Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který přítomné 
seznámil o obdržení dotace na zateplení školy a uvedl důvody uzavření smlouvy se Státním 
fondem životního prostředí. Dále vysvětlil důvody, proč Státní fond životního prostředí používá 
vlastní vzorové smlouvy.  
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 58/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na akci 
„MČ Praha – Ďáblice – Zateplení a výměna oken ZŠ U Parkánu 17“ 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení 
předložena podepsaná smlouva se SFŽP č. SML 076/2015 

8. Zveřejňování podkladů pro veřejná zasedání zastupitelstva na webových stránkách 
MČ, zapracování do jednacího řádu. 

Starosta Ing. Růžička informoval přítomné zastupitele o projednaném bodu na radě, kde po 
diskuzi rada souhlasila s předloženým návrhem a doporučila jeho předložení zastupitelstvu. 
V následné diskuzi tajemník úřadu požádal přítomné zastupitele, zda by zohlednili časovou 
náročnost umístění těchto materiálů na web, a aby vzali v úvahu zveřejňování osobních údajů 
třetích osob. 
V rámci diskuze občanů vystoupil pan Ing. Rexa a uvedl, že v dnešní době jde vše a žádný 
technický problém v tom nevidí. Dále uvedl, že úřadu by to velmi pomohlo, už jen z důvodu 
méně dotazů od občanů, jelikož by měli možnost vše vyhledat na webu. 
Při rozpravě zastupitelů vystoupil pan zástupce starosty Lonek, který reagoval na poznámku 
tajemníka úřadu a uvedl, že s časovou náročností na anonymizaci podkladů a jejich 
uveřejňování na webových stránkách, se počítá. 
 
Starosta Ing. Růžička pro lepší orientaci uvedl do zápisu jako předkladatele bodu do RMČ paní 
Dohnalovou a Mgr. Tranovou  
ZMČ př i jalo usnesení č. 60/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo po projednání 



ukládá 
RMČ zveřejňování všech podkladů určených pro veřejná zasedání ZMČ Praha Ďáblice na 
jejich webových stránkách nejpozději 7 dní před konáním veřejného zasedání zastupitelstva. 
 
Tajemník úřadu byl pověřen zohlednit toto usnesení v jednacím řádu zastupitelstva. 
KV konstatoval, že usnesení je plněno. 

9. Zveřejňování podkladů na webových stránkách MČ, zapracování do návrhu nového 
webu, vypracování metodiky pro zveřejňování podkladů.  

Starosta Ing. Růžička poprosil o úvodní slovo pana zástupce Lonka. Zástupce starosty, uvedl, 
že tento bod navazuje na bod předchozí, ale dále ho rozšiřuje o výpis materiálů, které jsou 
uvedeny v přílohách předložených usnesení. 
V rámci diskuze občanů vystoupil pan Ing. Rexa a zopakoval to samé co v předešlém bodě. 
Při rozpravě zastupitelů vystoupil pan starosta a uvedl, že úřad vše zálohuje a archivuje 
elektronicky, ale v tuto chvíli neví, jaká bude časová dotace, která by se tomu měla věnovat, 
jelikož není známo, jak složitý bude nový web a jakým způsobem bude umožněno 
vícenásobně zobrazovat jednotlivé informace. 
Dále vystoupil radní Ing. Mgr. Tumpach s připomínkou technického zabezpečení realizace 
nového webu. 
Dále vystoupil pan RNDr. Štuka a uvedl, že dokud nebude systém připraven požadované 
informace jednoduše zobrazovat, není vhodné k tomuto kroku přistupovat. 
Paní Dohnalová podala návrh, zapojit pana Ing. Rexu do rozpravy tohoto budu. 
 
Pan starosta nechal o návrhu hlasovat. 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
 
Ing. Rexa informoval zastupitele, že by rád získával informace ohledně stavebních akcí 
v Ďáblicích, a že od června se snaží získat informace o dostavbě školy. Pan starosta přislíbil 
dodání dokumentace po jejím doplnění dle požadavků stavebního úřadu. 
Po další diskuzi zastupitelů k projednávanému bodu vystoupil Mgr. Soukup s návrhem, aby 
bylo přijato přehlednější usnesení, kde bude konkrétně uvedeno, jak úkolovat radu. 
Pan zástupce starosty informoval přítomné, že nový web bude zprovozněn dne 23. 11. 2015.  
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 61/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání  
ukládá 
RMČ Praha Ďáblice 

I. Zapracovat do návrhu nového webu MČ Praha Ďáblice a jednacího řádu MČ Praha - 
Ďáblice zveřejňování podkladů vyjmenovaných v příloze tohoto usnesení. 

II. Vypracovat metodiku zveřejňování podkladů uvedených v příloze tohoto usnesení. 
III. Výstupy dle bodu I. a II. předložit na prosincovém zasedání ZMČ roku 2015.   

 
Kontrolní výbor konstatuje, že nebylo splněno a kontrolní výbor urguje zprovoznění nového 
webu (mělo být 23.11.) Kontrolní výbor navrhuje radě, aby web byl odzkoušen před 
spuštěním (beta verze). 
Obecní úřad na svou obranu uvádí, že fakticky jsou webové stránky připraveny. Plánuje 
spuštění takovou formou, že bude link na staré stránky a link ze starých na nové a po určitou 
dobu poběží staré a nové stránky souběžně. V rámci přípravy nebyla potřeba smlouva, proto 
zatím byla objednávka. Nyní se zařizuje webhosting a podobné technikálie. Smlouva byla 
připravena, ale rada ji zatím neschválila. Jedna z věcí je, že akcionáři webhostingových 
služeb jsou usídleni v daňových rájích a případně se hledá tuzemský poskytovatel. Bez 



smlouvy je obtížné web spustit, neboť je nutno ošetřit autorská práva. O návrhu smlouvy 
rada stále ještě jedná. 

Patrně v krátké době budou nové webové stránky spuštěny. 

KV navrhuje beta verzi webových stránek poskytnout před spuštěním k prohlédnutí Radě MČ 
i občanům Ďáblice.  

 8. veřejné zasedání zastupitelstva dne 2. 11. 2015 

3. Smlouva o nájmu sportovního areálu mezi MČ a SK Ďáblice z.s.   

Starosta Ing. Růžička informoval přítomné zastupitele o bodu projednaném na radě, kde po 
diskuzi rada souhlasila s předloženým návrhem a doporučila jeho předložení zastupitelstvu ke 
schválení. 
V rámci diskuze zastupitelů vystoupila paní zastupitelka Mgr. Bouzková a vznesla připomínku 
k čl. 2 odst. 1 ohledně výše nájemného, kde navrhla v roce 2027 znovu otevřít jednání o výši 
nájemného za užívání sportovního areálu a nesjednávat ji na dobu určitou 25 let, tj. do roku 
2040. 
Pan zastupitel Ing. Niebauer vznesl dotaz, na jakém základě bylo stanoveno nájemné 45100,-
Kč. Výši nájemného objasnil pan starosta.  
V rámci diskuze občanů vystoupil předseda SK Ďáblice z.s. pan Michal Mošnička a zdůraznil, 
že hlavním důvodem podpisu této smlouvy v tomto období je možnost získání grantů, které 
SK Ďáblice z.s. dostane pouze za předpokladu, že bude mít pozemky v pronájmu na dobu 
delší deseti let. Dále prohlásil, že pokud bude nájemné navýšeno, smlouvu nepodepíše. 
Pan zastupitel Ing. Zajíček konstatoval, že nelze hledět pouze na finanční zisk, ale i na výchovu 
mládeže. 
 
Pan zastupitel Ing. Mgr. Sládek informoval přítomné zastupitele, že škola využívá sportovní 
areál každý den 3 hodiny.  
Dále pan zastupitel Ing. Niebauer požádal, aby byla smlouva rozšířena o katastrální mapu, a 
konstatoval, že předmětem smlouvy jsou budovy, které nejsou evidovány v katastru 
nemovitostí. Pan zastupitel Ing. Mgr. Sládek odpověděl, že jsou to prostory pro šatny. 
Tajemník úřadu dostal za úkol zajistit soulad mezi skutečností a katastrem nemovitostí.  
 
Paní zastupitelka Mgr. Bouzková podala protinávrh na úpravu smlouvy dle vznesených 
připomínek.  
ZMČ po diskuzi hlasovalo o předloženém protinávrhu a přijalo usnesení č. 64/15/ZMČ v počtu 
hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o nájmu sportovního areálu mezi MČ Praha – Ďáblice a SK Ďáblice z.s. 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která bude přílohou tohoto usnesení. 
 
KV byla předložena smlouva o nájmu s SK Ďáblice – SML 087/2015 
 

6. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu životního prostředí k projektu ,,Zateplení, výměna oken 
šaten SK Ďáblice“. 

Starosta Ing. Růžička předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o poskytnutí podpory ze 
Státního fondu životního prostředí k projektu ,,Zateplení, výměna oken šaten SK Ďáblice“  



a ZMČ na základě těchto informací přijalo usnesení č. 67/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na akci 
„Zateplení, výměna oken šaten SK Ďáblice“. 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení. 
 

Smlouva o poskytnutí podpory ze SF ŽP č. SML 086/2015 byla předložena k nahlédnutí. 

7. Jednací řád zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice. 

Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který přítomné 
seznámil se změnami v jednacím řádu.  
Z důvodu předložení připomínek a návrhů přítomných zastupitelů navrhl pan starosta Ing. 
Růžička hlasovat o každém návrhu změny v jednacím řádu zvlášť a na závěr hlasovat o 
celém bodu.  
 
Změna v čl. 2 odst. 2 – p řidání slova  „… zasedání Zastupitelstva svolává starosta 
písemn ě podle potřeby …“ 
ZMČ po projednání úpravy textu následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
Změna v čl. 3 odst. 3 – škrtnutí posledních dvou slov: … „v četně hlasování“ 
ZMČ po projednání úpravy textu následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
Změna v čl. 6 odst. 9 – p řidání slova: Na výzvu předsedajícího po ukončení úvodního slova 
předkladatele případně projeví občané zájem projevit svá stanoviska zdvižením ruky. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
Změna v čl. 9 odst. 3 – p řidání slova: Veřejnosti jsou rovněž zápisy a usnesení v č. příloh,  
upravené s ohledem na zák. č. 101/2000 sb., o ochraně osobních údajů, přístupné na 
internetových stránkách městské části. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
Starosta Ing. Růžička předal slovo zástupci starosty panu Lonekovi, který navrhl přidat odst. 
5 do čl. 9 – Na žádost kteréhokoli člena zastupitelstva, učiněnou nejméně 24 hodin před 
jednáním Zastupitelstva městské části, bude pořízen také kombinovaný audiovizuální záznam, 
který podléhá stejným pravidlům zveřejnění jako záznam zvukový. 
ZMČ po projednání nepř i jalo nový bod  v počtu hlasů: 
pro – 2, proti – 9, zdržel se - 3 
Návrh nebyl ZM Č přijat. 
 
Starosta Ing. Růžička nechal hlasovat o celém bodě k Jednacímu řádu zastupitelstva 
Městské části Praha – Ďáblice. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 68/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
schvaluje 
jednací řád zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice, který bude přílohou tohoto usnesení ve znění 
schválených připomínek. 
 
Podepsaný Jednací řád ZMČ byl předložen KV, který konstatoval, že je zpracován dle usnesení a ve 



znění schválených připomínek. 
 

Termín dalšího jednání Kontrolního výboru je stanoven na 1.2.2016 v 17,00 hod. na Úřadu MČ Praha 
Ďáblice 

 

Termín dalšího jednání KV –1.2.2016, v 17,00 hod.  

Jednání ukončeno v 18,20 hod. 

 

 

                                                                                         Ing. Jiří Zajíček 

                                                                                         Předseda KV 

 

 

 

Zapisovatel: Ing. Bronislava Lomozová 

Ověřovatel: Mgr. Jiří Kříž                                                                                   

 

 

 

 


